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Lørenskog Rotaryklubb Månedsbrev 
 

Måned: August 2021 

Redaktør: Håkon Aas 

 

Fremmøteprosent for måneden : 64,6% 
 
Gebursdager i måneden            : Dennis Sander, 53 år, 7.juli; Tommy Finsand 52 år, 1. august; 

Håkon Aas, 63 år, 15. august;  
Tom Halvorsen, 70 år, 16. august. 

 
Møtt i andre klubber i måneden: 

05. august 2021.  Vandring langs elva 

Antall medlemmer tilstede: 5 (Tom, Ståle, Karen, Lyder, Håkon), 

Gjester: 1 Lone  

3 min, tema og navn:  

Foredrag (kort resymé): 

 

Referent; Håkon 

 

12. august 2021. Komitèmøter 

Antall medlemmer til stede: 

• Medlemskap- og omdømme komitéen  

• Administrasjonskomitéen 

• Programkomitéen 

• Prosjektkomiteen 

 

Foredrag (kort resymé): 

Komiteene arbeidet med planer for det kommende rotaryåret 

Referent; Håkon 
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19. august 2021.  Egoforedrag ved Ståle “Steel” Ytterdal 

Antall medlemmer tilstede: 15   

Navn på gjester/fra: Ingen gjester  

Nyheter fra klubb og distrikt: Distriktet støtter søknad om ytterligere to deltagere til Rotary Institute 

3 min, tema og navn: Ingen 

Foredrag (kort resymé): 

Flott foredrag om spennende bakgrunn  

Referent Håkon 

 

 

26. August 2021 Generalforsamling, valg og presidentens møte 

 

Følgende ble valgt på generalforsamlingen: 

 Neste president , 2022-2023 Roger G.     

Nominert president: 2023-2024 Ola S.     

Sekretær, 2022-2023: Rasmi K.    

Kasserer, 2022-2023: Bjørn N.    

Revisor, 2021-2023: Johan Henrik L.    

Hjemmesideansvarlig, 2021-2024; Knut B.   

 

Nyheter fra klubb og distrikt:  

 Fra D2260: 

 Guvernørbesøk er lagt til Skedsmo Samfunnshus 13. okt. 2021. 
Klubbmøte i LRK 14. Okt. gjennomføres som planlagt. 

 RYLA blir sannsynligvis arrangert sept. 2022. Område G har fått ansvar for 
gjennomføringen. 

 Fra president Bent A.: 

- Hvordan lage klubbmøtene så interessante og gode som mulig? 
- Viktig å følge opp eksterne foredragsholdere. 
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- Hvordan markedsføre møtene i media? 
- Hvem skal inviteres til våre møter? 
- Hvordan utvikle klubben økonomisk  slik at vi har handlefrihet? 

Ett av presidentens tiltak er å involvere komitelederne mest mulig i planleggingen av møter og drift av 
klubben i tillegg styret.  

 

3 min, tema og navn: Tom H. holdt sitt 3- min. med tanker omkring det fjerde spørsmål i 
4spørsmålsprøven.  

Foredrag (kort resymé):President Bent A. ledet generalforsamlingen som ble gjennomført i   
   henhold til vedtektene. Siste avgåtte president, Karen M. E., lager protokoll fra 
generalforsamlingen, Tommy F. og Jarle G. ble valgt til      å undertegne 
protokollen. 

 

Referent: Jarle G. 

 

 


